
Geachte raadsleden, 
  
- Hierbij treft u het rapport van CE Delft aan. 
- Dit is de actualisering van het rapport uit 2016 waarin is beschreven wat toen de energie-opgave 
voor Oss betekende. In dat jaar zijn we gestart met de nieuwe aanpak zoals beschreven in de 
Duurzaamheidscirkel. 
- Inmiddels is er veel veranderd met betrekking tot de energietransitie. En er verandert in hoog 
tempo veel.  
-  Dit rapport is dan ook een momentopname in een dynamische omgeving : om ons heen en in 
Oss. De beschikbare cijfers betreffen 2017. Deze worden vergeleken met 2014. 
- Deze cijfers laten voor die periode de ontwikkeling zien van het energiegebruik in Oss. Het 
rapport geeft daarmee tevens een beeld van het effect van de in deze periode getroffen 
maatregelen in het licht van onze ambitie. 
- Daarmee bieden deze cijfers tegelijkertijd aanknopingspunten voor de verdere 
beleidsontwikkeling.  
- Zo heb ik recent al met uw Raad gesproken over de geringe mate van energiebesparing die 
hieruit blijkt ondanks al onze activiteiten en de gevolgen daarvan voor onze opwekkingsopgave. 
- Dit geeft tevens context aan de besprekingen die aanstaande zijn over grootschalige opwekking 
van energie en de RES. Ik stel voor dit rapport daarin mee te nemen. 
  
Groet, 
Johan van der Schoot 
  
 


